
Protokół Nr 24

Z posiedzenia komisji oświaty, kultury i sportu które odbyło się w dniu 29 kwietnia 2014r.

Na posiedzeniu obecni byli:

1. Maria Wilkowska -  przewodnicząca
2. Getka Janusz -  członek

3. Grygla Agnieszka -  członek
4. Kujawski Bogdan -  członek
5. Sobczak Józef-członek
6. Wątorska-Parzydło Justyna -  członek

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: Wójt Gminy, Skarbnik i Dyrektor Gminnego 

Centrum Kultury.

Otwarcia posiedzenia dokonała przewodnicząca komisji, powitała zebranych i 

przedstawiła porządek posiedzenia:

1. Przedłożenie i omówienie sprawozdania z planu pracy Gminnego Centrum Kultury i 

Biblioteki za rok 2013.
2. Omówienie subwencji oświatowej

3. Sprawy bieżące.

Ad. 1 Sprawozdania zostały przedłożone członkom komisji i omówione zostały przez p. 

Annę Maniecką -  Dyrektora GCK.

Do złożonych sprawozdań członkowie komisji nie wnosili uwag.

Ad. 2 Pan Wójt poinformował, że do budżetu na 2014r została przyjęta subwencja 
oświatowa na poziomie 7 296 664,00 zł która została obniżona o 162 000,00 zł. od 

czego zostało złożone odwołanie i obecnie wynosi 7 134 592,00 z ł . Subwencja w całości 
przeznaczona jest na funkcjonowanie placówek oświatowych. Rocznie do oświaty z 

budżetu gminy dokładne jest około 2 - 3  000 000,00 zł.

Ad. 3 W sprawach bieżących zostały rozpatrzone podania :

- Niepubliczne Przedszkole „Bajkowy Świat” w Chajetach o zwiększenie procentowego 
wskaźnika dotacji na ucznia uczęszczającego do przedszkola

Dyrektor tego przedszkola wyjaśniła, że dotacja została obniżona o 40 zł na każde 
dziecko. Co ogółem daje kwotę 2000,00 zł miesięcznie i jest to bardzo duża suma dla 
przedszkola. Obecnie do przedszkola uczęszcza 54 dzieci.

Pani skarbnik uszczegółowiła, że dotacja po zmniejszeniu wynosi 37,98 zł na jednego 
ucznia.

Członkowie komisji jednogłośnie zawnioskowali aby zwiększyć o 50% różnicę w stawce 
dotacji od 1 września br.



Pracownicy obsługi przedszkola Samorządowego o podwyższenie wynagrodzenia za 

pracę.

Pan Wójt wyjaśnił, że w przedmiotowej sprawie udzielił odpowiedzi Pani Dyrektor 

Przedszkola.

Podwyżka dla pracowników obsługi nie może zostać przyznana większa niż 2% z uwagi 

na to, że w takiej wysokości została zabezpieczona w budżecie gminy na 2014r. Wójt 

stwierdził, że wynagrodzenie tej grupy pracowników jest niskie. Wójt zaproponował, 

aby na kolejne posiedzenie zrobić symulację w trzech wersach w kwocie 50 zł, 40 zł i 30 

zł i zobaczyć jakie stanowić to będzie obciążenie budżetu.

Sołtys wsi Marianów o wsparcie finansowe w kwocie 3000,00 zł na doposażenie placu 

zabaw w Marianowie.

Koło Gospodyń Wiejskich w Chajętach o dofinansowanie w kwocie 2000,00 zł na 

odnowienie strojów ludowych.

W tej sprawie członkowie komisji opowiedzieli się za przyznaniem 2000,00 zł dla KG W 

w Chajętach.

Na tym protokół zakończono-

Przewodnicząca komisji

Maria Wilkowska


